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	Հավելված  N1 
ՀՀ ֆինանսների նախարարի 2017 թվականի 
մայիսի 25-ի N 250-Ա  հրամանի      

ՀԱՅՏԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ
ԳՆԱՆՇՄԱՆ ՀԱՐՑՄԱՆ ՄԱՍԻՆ

Հայտարարության սույն տեքստը հաստատված է գնանշման հարցման հանձնաժողովի
2018 թվականի « դեկտեմբերի »  «14 » «1 » որոշմամբ և հրապարակվում է
«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 27-րդ հոդվածի համաձայն

Գնանշման հարցման ծածկագիրը` ՎԲԱ- ԳՀԱՊՁԲ 19/1     

Պատվիրատուն` «Վարդաբլուրի բժշկական ամբուլատորիա» ՀՈԱԿ, որը գտնվում է Լոռու մարզ գ. Վարդաբլուր փողոց 4, շենք 20 հասցեում, հայտարարում է գնանշման հարցում, որն իրականացվում է մեկ փուլով:
	Գնանշման հարցման ընտրված մասնակցին սահմանված կարգով կառաջարկվի կնքել դեղորայքի և պատվաստանյութերի մատակարարման պայմանագիր (այսուհետ` պայմանագիր)։ 
  Սույն ընթացակարգն իրականացվում է համաձայն <<Գնումների մասին>> ՀՀ օրենքի  15-րդ հոդվածի 6-րդ կետի:
Հիմք ընդունելով Հայաստանի Հանրապետության առողջապահության նախարարության 10.10.2017թ. N 22/06-1/12535-17 գրությունը  տեղեկացնում եմ, որ՝ Հայաստանի Հանրապետության առողջապահության նախարարության կողմից կենտրոնացված կարգով անվճար և արտոնյալ պայմաններով հատկացվող դեղերի մասով միասնական պայմանագիր կնքելու դեպքում կգործի Հայաստանի Հանրապետության առողջապահության նախարարության կողմից կնքված պայմանագիրը:
Ապրանքների ձեռք բերման պայմաններն են`
1. Անվճար, 50% և 30% զեղչով դեղորայքի համար. դեղատունը պետք է գտնվի պատվիրատուի սպասարկման տարածքում (համաձայն ՀՀ ԱՆ 74-Ն հրամանի առ 27.01.2005թ), ունենա հոգեմետ դեղորայքի վաճառքի համար լիցենզիա, դեղորայքի պահպանման և պատրաստման համար անհրաժեշտ պայմաններ, որակյալ աշխատակազմ (պայմանագրի նախագիծ):
                                                                                                                                                                                                  
	«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 7-րդ հոդվածի համաձայն` ցանկացած անձ, անկախ նրա օտարերկրյա ֆիզիկական անձ, կազմակերպություն կամ քաղաքացիություն չունեցող անձ լինելու հանգամանքից, ունի սույն գնանշման հարցմանը մասնակցելու հավասար իրավունք:
Գնանշման հարցմանը մասնակցելու իրավունք չունեցող անձանց, ինչպես նաև մասնակիցներին ներկայացվող որակավորման չափանիշներն ու այդ չափանիշների գնահատման համար ներկայացվելիք փաստաթղթերը սահմանված են սույն ընթացակարգի հրավերով:
Ընտրված մասնակիցը որոշվում է հրավերի պահանջներին բավարար գնահատված հայտեր ներկայացրած մասնակիցների թվից` նվազագույն գնային առաջարկ ներկայացրած մասնակցին նախապատվություն տալու սկզբունքով։ 
Գնանշման հարցման հրավերը թղթային ստանալու համար անհրաժեշտ է դիմել պատվիրատուին, մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված` 7-րդ օրը ժամը 11:00-ը։ Ընդ որում, թղթային ձևով հրավեր ստանալու համար պատվիրատուին պետք է ներկայացնել գրավոր դիմում։ Պատվիրատուն ապահովում է թղթային ձևով հրավերի տրամադրումն անվճար այդպիսի պահանջ ստանալուն հաջորդող առաջին աշխատանքային օրը։ Էլեկտրոնային ձևով հրավեր տրամադրելու պահանջի դեպքում պատվիրատուն անվճար ապահովում է հրավերի` էլեկտրոնային ձևով տրամադրումը դիմումը ստանալու օրվան հաջորդող աշխատանքային օրվա ընթացքում։ 
Հրավեր չստանալը չի սահմանափակում մասնակցի` սույն ընթացակարգին մասնակցելու իրավունքը։ 
Գնանշման հարցման հայտերն անհրաժեշտ է ներկայացնել  Լոռու մարզ գ. Վարդաբլուր փողոց 4, շենք 20 հասցեով, 
փաստաթղթային ձևով մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված 7-րդ օրվա ժամը 11:00-ը:  Հայտերը, հայերենից բացի, կարող են ներկայացվել նաև անգլերեն կամ ռուսերեն: 
Հայտերի բացումը տեղի կունենա Լոռու մարզ գ. Վարդաբլուր փողոց 4, շենք 20 հասցեում
 « 2018թ. » «դեկտեմբերի» «21» -ին ժամը 11:00-ին։ 
Սույն ընթացակարգի վերաբերյալ բողոքները պետք է ներկայացնել Գնումների բողոքարկման խորհուրդ` ք. Երևան, Մելիք-Ադամյան փող. 1  հասցեով։ Բողոքարկումն իրականացվում է սույն գնանշման հարցման հրավերով սահմանված կարգով։ Բողոքը ներկայացնելու համար պահանջվում է վճար` 30 000 (երեսուն հազար) ՀՀ դրամի չափով, որը պետք է փոխանցվի Հայաստանի Հանրապետության ֆինանսների նախարարության անվամբ բացված «900008000482» գանձապետական հաշվեհամարին: 
Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնահատող հանձնաժողովի քարտուղար ` Սաթենիկ Սահակյանին: 
					             
  Հեռախոս 	094-553-553 , 093-348-748


                                        Էլ. փոստ 	vardablur.ba@mail.ru			



Պատվիրատու՝  «Վարդաբլուրի բժշկական ամբուլատորիա» ՀՈԱԿ
			






































ANNOUNCEMENT
On Request for Quotation
The text of this announcement is approved by the Decision N 1 of Request for Quotation Committee dated 14  December, 2018 and is being published according to Article 27 of the Law of the Republic of Armenia "On Procurement".
Code of the Request for Quotation: ՎԲԱ- ԳՀԱՊՁԲ 19/1

The Client, ‘’Medical  Clinic of  Vardablur’’ CNPO, located at    str. 4/20, Vardablur, Region  Lori,  RA, is announcing request for quotation which is being carried out in one phase.  
 The participant selected in the request for quotation according to the defined order will be suggested to sign a supply contract for Medications  and  Vaccines (hereinafter the Contract). 
 This procedure is implemented pursuant to Article 15, paragraph 6, of the RA Procurement Law.
Based on the Ministry of Health of the Republic of Armenia dated 10.10.2017 N 22/06-1/12535-17, I am notified in writing that the Ministry of Health of the Republic of Armenia will sign a contract signed by the Ministry of Health of the Republic of Armenia in case of concluding a joint contract on free and privileged medicines provided by the Ministry of Health of the Republic of Armenia.
Conditions for purchasing goods are:
1. Free, 50% and 30% discount for medicines. The pharmacy should be located in the customer service area of the customer (according to the order of the Ministry of Health of the Republic of Armenia, dated 27.01.2005), have a license for sale of psychotropic medicines, conditions for the storage and preparation of medicines, qualified personnel (contract draft).
According to the terms of Article 7 of the RA Law “On Procurement”, all persons or entities, irrespective of being a foreigner, a foreign entity or a stateless person, has the equal right to participate in request for quotation.
Qualification criteria for persons not having the right to participate in the request for quotation, as well as for participants and documents for evaluating those criteria are defined by the invitation of this procedure.
The selected participant is determined from the participants having submitted evaluated bids satisfactory to the invitation requirements by giving preference to the participant who has submitted minimum price proposal.  
To receive the invitation of the request for quotation in hard copy it is required to apply to the Client on the 7th day as from the day of publication of the announcement, at 11:00. To receive an invitation in a hard copy it is necessary to send a written request to the Client. The Client ensures the provision of the hard copy free of charge within the working day following day of the receipt of such request. 
In case of getting a request for providing the invitation electronically, the Client shall ensure the provision of invitation electronically within the working day following the day of receipt of such a request.
Not getting an invitation in the prescribed order shall not restrict the right of the participant to participate in this procedure. 
The bids for the request for quotation should be submitted in a documentay form, address str. 4/20, Vardablur, Region  Lori,  RA,  on the 7th day as from the day of publication of the announcement, at 11:00. The bids can be submitted in English and Russian, besides Armenian. 
   The bid opening will be carried out at str. 4/20, Vardablur, Region  Lori,  RA, on  ,,21,, december,,  2018,  at 11:00.  
The complaints regarding this procedure should be presented to Procurement Appeals Board at the following address 1, Melik-Adamyan street. The appeal is conducted by the order defined by given invitation for request of quotation. In order to submit a complaint AMD 30 000 is required which should be transferred to the Treasury Account 900008000482 opened by the name of the Ministry of Finance of the Republic of Armenia. 
For further information regarding this announcement you can apply to Satenik Sahakyan, Secretary of the Evaluation Committee. 
Telephone: (+37494)  553-553 , (+37493)  348-748
E-mail:   vardablur.ba@mail.ru
    
 Client: ‘’Medical  Clinic of  Vardablur’’ CNPO








































ОБЪЯВЛЕНИЕ
О Запросе Котировки
Данный текст объявления утвержден решением комиссии по запросу котировки N 1
от 14 декабря, 2018 года и публикуется согласно статье 27 закона РА “О закупках”.

Код запроса котировки ՎԲԱ- ԳՀԱՊՁԲ 19/1

Заказчик– “Вардаблурская медицинская амбулаториа ” ОНО, который находится по адресу РА Лорийская область с. Вардаблур, ул. 4/20 ,  объявляет запрос котировки, который осуществляется одним этапом.
Отобранному участнику запроса котировки в установленном порядке будет предложено подписать контракт по доставке  лекарств  и  вакцин (далее-контракт). 
     Эта процедура осуществляется в соответствии с пунктом 6 статьи 15 Закона РА «О закупках».На основании письма Министерства здравоохранения Республики Армения  10.10.2017 г N 22/06-1/12535-17, В письме сообщается, что Министерство здравоохранения Республики Армения подпишет соглашение, заключенное Министерством здравоохранения Республики Армения в случае заключения совместного контракта на бесплатные и льготные лекарства, предоставленные Министерством здравоохранения Республики Армения.
Условия покупки товаров:
1. Бесплатная, 50% и 30% скидка на лекарства. Аптека должна находиться в зоне обслуживания клиента (в соответствии с Указом Министерства здравоохранения Республики Армения от 27.01.2005 № 74-Н.), иметь лицензию на продажу психотропных лекарств, условия хранения и подготовки лекарств, квалифицированный персонал (проект контракта).
Согласно статье 7 закона РА “О закупках”, любое лицо, независимо от того обстоятельства, что оно является иностранным физическим лицом, иностранной организацией либо лицом без гражданства, имеет равное право участия в запросе котировки.
Критерии квалификации, а также предоставляемые документы для их оценки для участников и лиц, не имеющих права на участие в запросе котировки, установлены приглашением данной процедуры.
Отобранный участник определяется из числа участников, представивших получившие удовлетворительную оценку заявки, по принципу дачи предпочтения участнику, представившему минимальное ценовое предложение. 
Для получения приглашения запроса котировки в документарной форме необходимо обратиться к заказчику до 11:00ч  7-ого дня, считая со дня опубликования данного объявления. При этом, для получения приглашения в документарной форме необходимо представить заказчику письменное заявление. Заказчик обеспечивает бесплатное предоставление приглашения в документарной форме в первый рабочий день, следующий за получением такого требования.
В случае наличия требования предоставления приглашения в электронной форме заказчик обеспечивает бесплатное предоставление приглашения в электронной форме в течение первого рабочего дня, следующего за получением такого требования.
Неполучение приглашения не ограничивает право участника на участие в данной процедуре.
Заявки запроса котировки необходимо представить в дакументарной форме по адресу РА, с. Вардаблур, ул. 4/20  до 7-ого дня в 11:00, считая со дня опубликования данного объявления. Заявки кроме армянского могут представляться также на английском или русском языках. 
Открытие заявок будет осуществляться   ,, 21,,  ,,декабря,,  2018г.  в 11:00  по адресу с. Вардаблур, ул. 4/20. Жалобы относительно данной процедуры предоставляются в Совет по обжалованию закупок по адресу г.Ереван, ул.Мелика-Адамяна 1. Обжалование осуществляется порядком, установленным приглашением данного запроса котировки. Для предоставления жалобы взимается плата в размере 30 000 (тридцать тысяч) драм, которая должна быть переведена на казначейский счет “900008000482”, открытый на имя Министерства финансов Республики Армения.
Для получения дополнительной информации относительно данного объявления можете обратиться к секретарю оценивающей комиссии Сатенику  Саакяну.

Телефон: (+37494)  553-553, (+37493)  348-748
                                           E-mail:   vardablur.ba@mail.ru

Заказчик- “Вардаблурская медицинская амбулаториа ” ОНО






